
P r o t o k 6 1 nr XXXVII I /2017 
z obrad XXXVI I I  sesj i  Rady Miejskiej w Klodzku, 

kt6ra odbyla sie w dn lu  9 iutego 2017r. 
w sali  Rajc6w Urzedu Miasta w Klodzku 

Sesja rozpoueta sig o godz. 14:05. 

1. Otwarcie obrad XXXVI I I  sesj i  Rady Miejskiej w Klodzku. 

Otwarcia sesji dokonal Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Ktodzku Pan Tomasz f absk i  rn6wiqc: 

,,Otwieram obrady XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Klodzku". 

2. Stwlerdzenie watnoSci sesji. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz i a b s k i  stwierdzil, iz w sesji uczestniczy 20 radnych 

w zwiqzku z tym wszystkie podejmowane decyzje bedq prawomocne. 

(Nieobecny na sesjl radny p. Jacek Banecki) 

3. Wyb6r sekretarza sesjl. 

Na sekretarza sesji Przewodniuqcy Pan Tomasr i a b s k i  zaproponowal radnq Paniq Anetp 

tosiewicz. Innych kandydatur nie zgloyono. Pani radna wyrazita zgodp. Poddano kandydaturg pod 

glosowanie. 

Glosowanle: ZJ - 20, prZeClW - 0, wstrzyrn~/o Si@ - 0. (Nle plosowal nieobecny na sesjl rany p. Jacek Banecki) 

Radna Pani Aneta L o s i a w l n  zostala powolana na sekretarza obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej 

w Ktodzku. 

Przewodnluacy Rady Pan Tomasz t absk i  poinformowat, i e  zachodzi koniecznoSt wprowadzenia 

zmian w porzqdku obrad i wprowadzenia projektow uchwal. Przewodniczqcy Rady poprosll 

2-ce Burmistrza Mlasta o zabranie glosu. 

2-ca Burmistrza Miasta Pan WiesRw Tracz zwrbcil sic z proibq o wprowadzenie do porzqdku obrad 

nastepujqcych projekt6w uchwat. Projekt uchwaty na druku 290 w sprawie wyraienia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzledawy, ktbrej przedmiotem jest ta sama nieruchornogt, 

z dotychaasowyrn dzieriawcq. Projekt uchwaty nr druku nr 291 w sprawie w sprawle wyratenia 

zgody na odstqpienie od obowi~zku przetargowego trybu zawarcia urnowy najmu iokalu 

niernieszkainego na a a s  nieoznauony. Projekt uchwaly na druku nr 292, kt6ra byta ornawiana na 

Komisji Edukacji, zrnieniajqcej uchwatq nr XXXVI/263/2016 Rady Miejskiej w Klodzku z dnia 

22.12.2016 r. w sprawie trybu udzieiania, rozliczania oraz kontroli prawidtowoici pobranla 

I wykorzystania dotacji dla niepublicz'nych szkot, przedszkoii oraz innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne lub prawne inne n i i  jednostkl sarnorzqdu 

terytorialnego na terenie Grniny Miejskiej Ktodzko. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabsk i  poinformowal, i e  do biura Rady wptynqt r6wniet projekt 

uchwaty na druku nr 293 w sprawie wyraienia zgody na zawarcie koiejnej urnowy dzleriawy, kt6rej 

przedmiotem jest ta sama nieruchomoit, z dotychuasowym dzieriawcq. Przewodniczqcy Rady zadat 

pytanie, czy ten projekt r6wniet wprowadzarny do porzqdku obrad. . 

2-ca Burrnistrza Pan Wlestaw Tracz potwierdzil, iz wprowadzamy wszystkie projekty uchwal, kt6re 

wptynety do Rady Miejskiej. 



Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz iabski poddat pod gtosowanie przyjecie do porzqdku obrad 

nastepujqcych projekt6w uchwal: 

Projekt uchwaty w sprawie wyraienia zgody na zawarcie kolejnej umowy dziertawy, kt6rej 

przedrniotem jest ta sama nieruchornoSt, z dotychczasowym dzieriawca druku 290. 

Glosowanie: za - 20, prreciw - 0, wstrryrnalo sic - 0. (Nle grosowa~ nleobecny na sesjl rany p. lacek Baneckl) 

Projekt uchwaky na druku nr 290 zostat wprowadzony do porzqdku obrad. 

Projekt uchwaty w sprawie w sprawie wyraienia zgody na odstqpienie od obowiqzku przetargowego 

trybu zawarcla umowy najmu lokalu nlernieszkalnego na czas nieoznauony, druk nr 291. 

Gbsowanie: za - 20, p ~ e c i w  - 0, wsttZymai0 Sic - 0. (Nle glosowal nleobecny na sesjl rany p. Pcek Baneckl) 

Projekt uchwaCy na druku nr 291 zostal wprowadzony do porzqdku obrad. 

Projekt uchwaly zmienlajqcej uchwate nr XXXVI/263/2016 Rady Miejskiej w Ktodzku z dnia 

22.12.2016 r. w sprawie trybu udzielania, rozliczania oraz kontroli prawidlowoici pobranla 

I wykorzystania dotacji dla niepublicznych szkbl, przedszkoli oraz innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne lub prawne inne niz jednostki sarnorzqdu 

terytorialnego na terenie Gminy Miejskiej Klodzko, druk nr 292. 

Glosowanie: za - 20, prreciw - 0, wstI=Zyi-na/o sie - 0. (Nle glosowal nleobecny na sesjl rany p. Iacek Baneckl) 

Projekt uchwaky na druku nr 292 zostat wprowadzony do porzqdku obrad. 

Projekt uchwaty w sprawie wyraienia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzlertawy, ktbrej 

przedmiotem jest ta sama nleruchomoik, z dotychczasowym dz ie r tawc~ druk nr 293. 

Glosowanie: za - 20, przeciw - 0, ws t~yma lo  sie - 0. (Nle glosowal nleobecny na sesjl rany p. lacek Ban&/) 

Projekt uchwaky na druku nr 293 zostal wprowadzony do porzqdku obrad. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabski poddat pod glosowanie porzqdek obrad po 

wprowadzonych zmianach. 

Glosowanie: za - 20, pneciw - 0, wstrzyrnalo sic - 0. (Nle glosowal nleobecny na sesjl rany p. lacek Baneckl) 

1. Otwarcie XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Klodzku. 
2. Stwierdzenie wainolci sesji. 
3. Wyb6r sekretarza sesji. 
4. Zatwierdzenie protokotu z XXXVII sesji. 
5. Podjecie uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Klodzko na lata 2017-2026, druk nr 286. 
6. Podjecie uchwaty w sprawie dokonania zmian budietu Grniny Miejskiej Ktodzko na 2017 rok, 

druk nr 287. 
7. Podjecie uchwaty w sprawie projektu dostosowania sieci szk3 podstawowych I gimnazjdw 

do nowego ustroju szkolnego, druk nr 288. 
8. Podj~cie uchwaly zmieniajqcej uchwate nr XXXVI/263/2016 Rady Miejskiej w Kbdzku z dnia 

22.12.2016 r. w sprawie trybu udzielania, rozliczania oraz kontroll prawidtowolci pobrania 
i wykorzystania dotacji dla niepublicznych szk61, przedszkoli oraz innych form wychowanla 
przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyane lub prawne inne niz jednostki samorzqdu 
terytorlalnego na terenie Gminy Miejskiej Ktodzko, druk nr 292. 

9. Podjecie uchwaly w sprawie wyraienia zgody na zawarcie kolejnej urnowy dzieeawy, kt6rej 
przedmiotem jest ta sama nieruchomost, z dotychczasowym dziertawca druku 290. 

10. Podjecie uchwaly w sprawie w sprawie wyratenia zgody ria odstqienie od obowiqzku 
orzetaraoweao twbu zawarcia umowy najmu lokalu niernieszkalnego na czas nieoznaczony, 
druk n; 292: ' 

Podjecie uchwaty w sprawie wyraienia zgody na zawarcie kolejnej umowy dziertawy, kt6rej 
przedmiotem jest ta sama nieruchomost, z dotychczasowym dziertawca druk nr 293. 



12. Interpelacje i zapytania radnych. 
13. Wnioski I ~Swiadczenia radnvch. 
14. Sprawy rdtne. 
15. Zakoriuenie sesji. 

4. Zatwierdzenle protokotu z XXXVII sesji. 
Protok6t zostal radnyrn przedloiony. 

Uwag do protokolu nie wniesiono. 

Przewodniaqcy Rady Pan Tomasr iabski poddat pod glosowanie zatwierdzenie protokotu z XXXVII 

sesji. 

Glosowanie: za - 20, przeclw - 0, wstrzyrnalo Sic - 0. (Nie glosowal nleobecny na sesjl rany p. Iacek Baneckl) 

Protok6t zostat zatwierdzony. 

5. Podjqcie uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 
Khdrko na lata 2017-2026, druk nr 286. (Zal. nr 1) 
Projekt uchwaty zostat pnedloiony radnyrn. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabski poinformowal, i e  projekt uchwaly byt opiniowany przez 

Komisja Budietu, Flnansdw i Polityki Gospodarczej. Przewodniczqcy poprosil o przedstawienle opinii 

Kornisji. 

Przewodniczqca Kornisji Budletu, Finansow i Polityki Gospodarczej Pani Aneta toslewicz, 

polnformowata o pozytywnej opinii Kornisji do projektu uchwaty na druku nr 286. 

Uwag i zapytali do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz fabski poddal pod gtosowanie podjacie uchwaly w sprawle 

zmlany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Klodzko na lata 2017-2026, druk nr 286. 

Glosowanie: za - 20, pReCiW - 0, wStrzymat0 Sic - 0. (Nie glosowal nleobecny na sesjl rany p. Jacek Baneckl) 

Uchwata zostata podjqta i otrzymata nr XXXVIII/276/2017. (Zal. nr 2) 

6. Podjqcie uchwaly w sprawie dokonania zrnian budzetu Gminy Miejskiej Ktodzko na 2017 
rok, druk nr 287. (Zal. nr 3) 
Projekt uchwaly zostal przedlozony radnyrn. 

Przewodniaqcy Rady Pan Tomasz iabski poinforrnowal, i e  projekt uchwa+y by4 opiniowany przez 

Kornisje Budietu, Finansbw i Polityki Gospodarczej. Przewodniczqcy poprosil o przedstawienie opinli 

Kornlsjl. 

Przewodniczqca Kornisji Budietu, Finansdw i Polityki Gospodarczej Pan1 Aneta Losiewlcr, 

poinforrnowata o pozytywnej opinii Kornisji do projektu uchwaly na druku nr 287. 

Uwag i zapytali do projektu nie stwlerdzono. 

Pnewodniuqcy Rady Pan Tomasz iabski poddat pod glosowanie podjacie uchwaly w sprawie 

dokonanla zmian budtetu Gminy Miejskiej Ktodzko na 2017 rok, druk n r  287. 

Glosowanie: za - 19, prZeCiw - 0, wstrzymalo sic - 1. (Nie glosowal nieobecny na sesjl rany p. lacek Baneckl) 

Uchwata zostata podjeta i otrzymala nr XXXVIII/277/2017. (Zal. nr 4) 



7. Podjqcie uchwaty w sprawie projektu dostosowanla sleci szk& podrtawowych 
I glrnnazj6w do nowego ustroju szkolnego, druk nr 288. (Zal. nr 5) 
Projekt uchwaly zostat przedtoiony radnyrn. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz ~absk i  poinformowat, ze projekt uchwaty byl opiniowany przez 

Komisje Edukacji i Kultury. Przewodniczqcy poprosit o przedstawienie opinii Kornisji. 

Przewodniczqcy Kornisji Edukacji i Kultury Pan Darnian ~ l a k ,  poinforrnowal o pozytywnej opinii 

Kornisji do projektu uchwaty na druku nr 288. 

Gjos zabrat Z-ca Burrnistrza Miasta Pan Wiestaw Trau: w wyniku prac, podczas Kornisji Edukaai 

zwr6cono uwage na pewne nieScistoici dotyczqce sarnych granic obwodow i ulic wyrnienianych 

w zalqcznikach. W zwiqzku z czyrn nastqpita ponowna kontrola tych zapidw, poniewat klerowaliirny 

sie g16wnie staryrni zapisarni granlc obwodbw szkolnych i stwierdziliirny, i e  rzeaywiicie wyrnagajq 

uiciSlenia pewne zaplsy. W zwiqzku zrtyrn wnosze o wprowadzenie autopoprawek do projektu 

uchwaty na druku nr 288. Autopoprawki dotyczq zatqcznik6w: 

Zalqcznik nr 1, obw6d szkoty podstawowej nr 1, liczba porzqdkowa pierwsza, granlce obwodu 

szkoty na rok szkolny 2017/2018 - w projekcie jest zapis: ,,Tadeusza KoSciuszkl od 

pl. Jagielty" natorniast proponujerny, aby ten zapis brzrniat: ,,Tadeusza Kogciuszkl nurnery 

nieparzyste do nurneru 13". Rok szkolny 201812019 (prawa strona tabeli) w projekcie jest 

zapis: ,,Tadeusza KoSciuszki od pl. Jagielty" proponujerny zapis: "Tadeusza Koiciuszki 

nurnery nieparzyste do nurneru 13". Ten sarn zatacznik, liczba porzqdkowa trzecia, obw6d 

szkdy podstawowej nr 3, rok szkolny 2017/2018 - w projekcie jest zapis: ,,Ulica Rodzinna 

od nr 46" - ten zapis pozostaje, ale bgdzie on istotny przy nastgpnej nurneracji ul. Rodzinnej. 

Zrniana dotyczy zapisu, kt6ry w projekcie brzrni: ,,Tadeusza Koiciuszki (do placu Jagielty)" 

proponujemy zapis: ,,Tadeusza Koiciuszki nurnery parzyste oraz nurnery nieparzyste od 

nurneru 15". Prawa strona tabeli, zapis w projekcie brzrni: ,,Tadeusza KoSciuszki od placu 

Jagielty", proponujerny wprowadzit zapis: ,,Tadeusza Koiciuszki nurnery parzyste oraz 

nurnery nieparzyste od nurneru 15". Lewa strona tabeli, zapls w projekcie brzrni: ,,ulica 

Wolnoici do nurneru 50" proponujemy zapis: ,,WolnoSci nurnery nieparzyste do nurneru 49 

i nurnery parzyste do nurneru 64". Prawa strona tabeli, czyli rok 2018/2019 w rniejsce zapisu: 

,,Wolnoici do nurneru 50" wprowadzarny zapis: ,,Wolnoici nurnery nieparzyste do nurneru 49 

i nurnery parzyste do nurneru 64". Szkola Podstawowa nr 6, czyli liczba porzqdkowa czwarta. 

Byl zapis: ,,Rodzinna do numeru 46" wprowadzarny zapis: ,,Rodzinna do nurneru 44" - na rok 

2017/2018. Na rok 2018/2019 taka sarna zamiana, czyli by1 zapis: ,,Rodzinna do nurneru 46" 

wprowadzarny zapls: ,,Rodzinna do nurneru 44" oraz ta sama szkda, czyli liczba porzqdkowa 

cztery, po lewej stronie tabeli 17,18 Wolnoici byt zapis: Wolnoici od nurneru 50" po lewej 

i prawej stronie tabeli w roku szkolnym 201712018, 2018/2019, po obu stronach tabeli 

wprowadzamy zapls: ,,Wolnoki nurneru nieparzyste od nurneru 51, numery parryste od 

nurneru 66". Po prawej stronie w roku szkoinyrn 201812019 taki sarn zapis: ,,Wolnoicl 

nurneru nieparzyste od nurneru 51, nurnery parzyste od nurneru 66". 

Zatqcznik nr 3, projekt planu sieci publicznych oirnioletnich szkbl podstawowych 

prowadzonych przez Grning rniejskq Ktodzko, a takie granice obwodbw publlcznych 

~Srnioletnich szk& podstawowych prowadzonych przez Grnine Miejskq Ktodzko, na okres od 

1 wrzeinia 2019. Szkola Podstawowa nr 1 byl zapis: ,,Tadeusza Koiciuszki od placu Jagietty" 



PrOpOnUjemy wprowadzit zapis: "Tadeusza Ko~ciuszki numery nieparzyste do numeru 13". 

Szkola Podstawowa nr 3 - w miejsce zapisu: ,,Tadeusza ~okciuszki do placu Jagietty" 

wprowadzamy zapis: ,,Tadeusza KoSciuszki numery parzyste i numery nieparzyste od numeru 

15". W miejsce zapisu: ,WolnoSci do numeru 50" wprowadzamy zapis: ,,WolnoSci numeru 

nieparzyste do numeru 49 oraz numeru parzyste do numeru 64". Szkola Podstawowa nr 6 - 
w miejsce zapisu: , Rodzinna do numeru 46" wprowadzamy zapis: ,,Rodzinna do numeru 44". 

W miejsce zaplsu: ,,WolnoSci od numeru 50" wprowadzamy zapis: ,,WoinoSci numery 

nieparzyste od numeru 51 oraz numery parzyste od numeru 66". 

Propozycje tych zmian dotyczq tylko i wylqcznie niejasnoici zapisbw w starych granicach obwodbw, 

gdzie powtarzaly sie np. numer 50 w obwodzie jednej i druglej szkdy, stqd potrzeba 

uszaeg&owienia tego w projekcie nowej sieci. 

Uwag i zapyta do wniesionej autopoprawki, jak rbwniet do samego projektu uchwaly, nie zgtoszono. 

Przewodnlczqcy Rady Pan Tomasz iabski poddat pod glosowanie przyjecie autopoprawki 

zgtoszonej przez 2-cq Burmistrza Miasta. 

Glosowanle: za - 20, pfzeciw - 0, ~ ~ f t Z p n a l 0  Sic - 0. (Nle glosowal nleobecny na sesjl rany p. Jacek Baneckl) 

Autopoprawka zostala przyjeta. 

Przewodniczacy Rady Pan Tomasz tabski poddal pod glosowanie podjecie uchwaw w sprawie 

projektu dostosowania sieci szk$ podstawowych i gimnazjbw do nowego ustroju szkoinego, druk 

nr 288 wraz z przyjptq autopoprawkq. 

Gtosowanie: za - 20, przeciw - 0, wstrzymak sie - 0. (Nie g!osowa nieobecny na sesjl rany p. Jacek Banecki) 

Uchwala zostala podjqta I otrzymala nr XXXVIII/278/2017. (Zal. nr 6) 

8. Podjqcle uchwaly zmlenlajqcej uchwa$ nr XXXVI/263/2016 Rady Miejskiej w Kiodzku 
z dnla 22.12.2016 r. w sprawie trybu udzielanla, rozllczania oraz kontroll prawldiowoOc1 
pobrania I wykorzystanla dotacji dla niepubllcznych szk&, przedszkoli oraz lnnych form 
wychowanla przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne lub prawns inne nlt 
jadnostkl ramorzqdu tarytorlalnego na teranie Gminy Miejskiej Klodzko, druk nr 292. 
(Zd. nr 7) 
Projekt uchwaty zostal przedloiony radnym. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz ~abskl  poinformowat, i e  projekt uchwaty byl opiniowany przez 

Komis j~ Budtetu, Flnansbw i Poiityki Gospodarczej oraz Komisje Edukacji i Kultury. Przewodnlczqcy 

poprosik o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodniczqca Komisji Budtetu, Finanshw i Polityki Gospodarczej Pani Anata Loslewicz, 

poinformowata o pozytywnej opinii Komisji do projektu uchwaly na druku nr 292. 

Przewodniuqcy Komisjl Edukacji i Kultury Pan Damian glak, poinformowat o pozytywnaj opinii 

Komisji do projektu uchwaly na druku nr 292. 

Glos zabrata radny Pan Stanlaaw Ferenc, ktbry poprosil o przyblitenie probiemu, bowiern nie 

wszyscy radni sq atonkami Komisji, ktbre opiniowaly projekt. Problemy czpsto wynikajq 

z wytszych uktadbw, bo my nie zawsze mamy wptyw na Ministra Finansbw czy Ministra OSwiaty 

i pbiniej sq problemy, kt6re wynikajq z tego, ze przepisy czpsto ze sobq kolidujq, a my na dole za to  

ptacimy. 



2-ca Burmistrza Miasta Pan Wieslaw Tracz poinformowat, i e  uchwala jest stosunkowo iwieia, bo 

z grudnia 2016 roku. Mamy nleoficjalne sygnaty z Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wroctawiu, 

poparte innymi uchwalami dotyaqcymi podobnych zapisow w innych uchwatach przyjmowanych, 

w innych gminach, gdzie proponowane przez nas zrniany dotyczq 5 4 ust. 1, 5 4 ust. 2, 5 4 ust. 3, 

5 4 ust. 4 oraz 5 4 ust. 5. W tej uchwale I w tych ustgpach 5 4 - zacytujg stary zapis, przyktadowy, 

ponlewai te zmiany, ktbre proponujemy bedq dotyuyi: glbwnie dotacji naliuanej na uanla 

niepetnosprawnego. W 5 4 ust. 1 mieliimy nastgpujgy zapis, cyt.: ,,Niepubliane przedszkola 

niebedqce przedszkolami specjalnymi, otrzymujq na kaidego ucznla dotacjg w wysokoici rbwnej 

75% podstawowej kwoty dotacji dla przedszkoli, z tyrn, ze na uunia nlepehosprawnego w wysokoici 

rownej kwocie przewidzianej na takiego ucznia niepelnosprawnego przedszkola w czgici oiwiatowej 

subwencji og61nej dla Gminy". Takie zapisy sq zazwyuaj typowe kiedy okregla sig jasno granfce 

wyznaczanej wysokoici dotacji. Proponowane brzmienie 5 4 ust. 1 jest o nastepujqcej tregcl: 

,,Niepubliczne przedszkola, niebedqce przedszkolami specjalnyml, otrzymujq na kaidego uunia 

dotacjg w wysokoici rbwnej 75% podstawowej kwoty dotacji dla przedszkoli, z tym, ze na ucznla 

niepelnosprawnego w wysokoici nie nltszej n i i  kwota przewidzlana na taklego uania 

niepelnosprawnego przedszkola w u&c i  oiwiatowej subwencjl ogolnej dla Grnlny". Mamy tutaj takq 

zmiane, t e  w starym zapisie mielismy okreilenie w stosunku do uczniow niepehosprawnych 

w wysokoici rbwnej kwocie przewidzianej na ucznia, a proponowany zapls bmmi - w wysokoicl nie 

niiszej n i t  kwota przewidziana na takiego ucznia. Podobna zmiana, polegajqca na tyrn samym, u y l i  

zastwienie stowa ,,r6wnejW sformutowaniem ,,w kwocie nie nltszej nii". Te zmiany dotyuq ust. 1, 

2,3,4,5 w 5 4. Wynlka to z tego, t e  dysponujerny np. uchwalq Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wroctawiu z 21 grudnia 2016 roku dot. uchwaly z Kqtow Wroclawskich, gdzie 

zastosowano podobne zapisy jak w naszej starej uchwale. Zacytuje fragment z uchwaty Regionalnej 

Izby Obrachunkowej, poniewaz proponowane zrniany polegajq na dostosowaniu sig do tych uwag, 

ktbre sq zawarte w tej uchwale, cyt.: ,,Rada Miejska w 5 2 pkt 1 uchwaty nle ustallta podstawy 

obliczenia dotacji, gdyt utyte tam sformUtowanie nie nitszej nit, faktyanie nie ustalato ..." - ale my 

ustaliliimy, bo mieliimy kwotg rbwnq 75% - cd, cyt.: ,,Zdaniem Kolegiurn Izby regulacje uchwaty 

w sposob istotny naruszajq przepisy ustawy, bowiem jako podstawg naliaania dotacji dla uczniow 

niepelnosprawnych przyjeto kwote rbwnq kwocie przewidzianej na ucznia niepelnosprawnego, 

odpowiedniej szkoly lub pmedszkoia, w u e i c i  oiwiatowej subwencji ogblnej otrzymywanej przez 

Gmlnp Kqty Wroclawskie. Ustawodawca majqc na wzglgdzie dobro ucznia niepetnosprawnego okreSllt 

jedynie dolnq granice wysokobcl dotacji dla takiego uania. Przyjgte przez Radg Miejskq w Kqtach 

Wroclawskich w przedmiotowej uchwate rozwiazanie w zakresie dotacji'dla uunia niepelnosprawnego 

nle gwarantuje, t e  dotacja na ucznia niepelnosprawnego, w katdym przypadku bgdzie co najmnlej 

r6wna dotacji na uania pelnosprawnego, bowiem, moie tak sig zdarzyt, ze wielkoit dotacjl na ucznia 

niepelnosprawnego ustalona w oparciu o odpowiednik kwoty przewidzianej na niepelnosprawnego 

uania w czgici oiwiatowej subwencji ogolnej, bgdzie nitsza n i t  wlelkoit dotacji dla pozostalych 

ucznl6w nie niepetnosprawnych, ustalona w oparciu o podstawowq kwotg dotacji". W zwiqzku z tYm 

jest to nluans, niby jest to  samo, ale wyprzedzamy ustalenia Regionalnej Izby Obrachunkowej 

I dostosowujerny sig do tego, poniewai ten zapis, w tej uchwale najprawdopodobniej bedzle 

zanegowany. 



W tym momencie o zabranie glosu poprosit Pan Pawet Bednarz Prezesa Zarzqdu Fundacji im. Dobrego 

Pasterza. 

Pnewodniczqcy Rady Pan Tomasz i a b s k i  poinformowal Pana Pawla Bednarza Prezesa Zarzqdu 

Fundacji im. Dobrego Pasterza, i i  udzieli mu glosu w punkcie 14 porzqdku obrad - sprawy dtne, tak 

jak to byto ustalone przez sesjq. 

Wiecej uwagi zapytah do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz i a b s k i  poddal pod glosowanie podjqcie uchwaly zmieniajqcej 

uchwale nr XXXVI/263/2016 Rady Miejskiej w Klodzku z dnia 22.12.2016 r. w sprawie trybu 

udzielania, rozliczania oraz kontroli prawidtowoici pobrania i wykorzystania dotacji dla niepublianych 

szk&t, przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyune 

iub prawne inne ni t  jednostki samorzqdu terytoriainego na terenie Gminy Miejskiej Ktodzko, druk 

nr 292. 

Glosowanie: za - 20, przeciw - 0, wstrzymato sie - 0. (Nleglosowal nleobecny na sesjl rany p. lacek Baneckl) 

Uchwala zostala podjqta i otrzymala n r  XXXVII I /279/2017. (ial. nr 8) 

9. Projekt uchwaty w sprawie wyraienia zgody na zawarcle kolejnej  umowy dzleriawy, 
k t6re j  przedmiotam jest t a  sama nieruchomoj.t, z dotychczasowym dzieciawq, druku 
290. (Zal. nr 9) 
Projekt uchwaly zostat przedtoiony radnyrn. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz i absk i  poinformowal, t e  projekt uchwaty byl opiniowany przez 

Komisje Gospodarki Komunainej, Ochrony Srodowiska i h d u  Przestrzennego. Przewodnlczqcy 

poprosit o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodniaqca Komisji Gospodarki Kornunalnej, Ochrony Srodowiska i Ladu Przestrzennego 

Pan Zbigniew Nowak poinformowal o pozytywnej opinii Kornisji do pmjektu uchwaly na druku 

nr 290. 

Uwag i zapytah nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabsk i  poddal pod gtosowanie podjqcie uchwaly w sprawie 

wyraienia zgody na zawarcie koiejnej urnowy dzleriawy, kt6rej przedmiotem jest ta sama 

nieruchornost, z dotychczasowym dzieriawcq, druku 290. 

Glosowanie: za - 20, prZeCiw - 0, w~tIZymal0 sie - 0. (Nie glosowal nleobecny na sesjl rany p. Jacek Baneckl) 

Uchwata zostala podjeta i otrzymala nr XXXVII I /280/2017. (Zal. nr 10) 

10. Projekt uchwaly w sprawle wyratenia zgody na  odstqplenie o d  obowiqzku 
przetargowego t rybu zawarcla umowy najmu iokalu nlemleszkalnego na u a s  
nieoznaaony, druk nr 291. (Zal. nr 11) 
Projekt uchwaty zostat przedtoiony radnym. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz h b s k i  poinformowal, ze projekt uchwaty by1 opiniowany przez 

Komisjp Gospodarki Komunainej, Ochrony Srodowiska i ladu Przestrzennego. Przewodniuqcy 

poprosi) o przedstawienie opinii Komisji. 



Przewodniuqca Kornisji Gospodarki Kornunalnej, Ochrony Srodowiska i tadu Przesttzennego 

Pan Zbigniew Nowak poinforrnowal o pozytywnej opinii Kornisji do projektu uchwaly na druku 

nr 291. 

Uwag i zapytan nie stwierdzono. 

Ptzewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabski poddat pod glosowanie podjecie uchwaty w sprawie 

wyraienia zgody na ods t~ ien ie  od obowiqzku przetargowego trybu zawarcia urnowy najrnu lokalu 

niernieszkalnego na u a s  nieoznauony, druk nr 291. 

Glosowanie: za - 20, przeciw - 0, wstrzyrnalo sic - 0. (Nie g/osowat nieobecny na sesji rany p. Jacek Baneckl) 

Uchwala zostala podjqta i otrzymala nr XXXVII1/281/2017. (Zal. nr 12) 

11. Projekt uchwaty w sprawle wyrazenia zgody na zawarcie kolejnej urnowy dzierfawy, 
kt6rej przedmiotem jest ta sarna nieruchomoid, z dotychuqsowym dzieriawcq, druk 
nr 293. (Zal. nr 13) 
Projekt uchwaty zostal przedloiony radnyrn. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz ~absk i  poinforrnowal, i e  projekt uchwaty byl opiniowany przez 

Kornisjg Gospodarki Kornunalnej, Ochrony ~rodowiska i ladu Przestrzennego. Przewodniczqcy 

poprosil o przedstawienie opinii Kornisji. 

Przewodniuaca Kornisji Gospodarki Kornunalnej, Ochrony Srodowlska i tadu Przestrzennego 

Pan Zbigniew Nowak poinforrnowal o pozytywnej opinii Kornisji do projektu uchwaly na druku 

nr 293. 

Radny Pan Lech Sur6wka poprosit o .wyjainienie, dlaczego nie rnozna tego sprzedal, tyiko za 

kazdyrn razern rnusirny do tego wracat i przedluial urnowg. 

Odpowiedzl udzielit 2-ca Burrnistrza Miasta Pan Wieskaw Tracz: Proszg Pahstwa, w niektorych 

przypadkach dane nieruchornoici rnoina sprzedal, a w niektorych przypadkach nie. Jeteli rnarny 

nieruchornoici bgdqce np. kantorkiern, pralniq, z kt6rego nie da sip zrobit samodzielnego lokaiu 

rnieszkalnego, to zazwyczaj te lokale sluiq rnieszkahcorn, na zasadzie takiej, t e  to sic zrnienia, ludzie 

zrnieniajq rniejsca zarnieszkania, czgsto bardziej praktyczniejszq sytuacjq jest, to ze dzieriawi sig 

taki iokal. Jezeli sprzedaloby sle taki iokai o powierzchni np. 9 rn2, to  uzaletniloby lokatorbw 

w ptzyszlosci, w przypadku zrnian wlasnobciowych, aibo zrnian w procesle najrnu, pozbawialoby slg 

ich rnoiliwoici dysponowania pornieszueniarni gospodarczyrni. W niektorych przypadkach nle jest 

korzystna sprzedai. W przypadku innych nieruchorno~ci, jeieli w planie zagospodarowania 

przestrzennego jest na danej nieruchornoSci przewidziana droga publiczna, to wiadorno, t e  tam 

nieruchornoici do sprzedaty nie bedzie, natorniast do p6ki ta droga publiczna nie jest realizowana, 

to jaki i  podrniot na polepszenie swolch warunkow bytowania na tej  swojej nieruchornoSci rnoie tq 

nieruchornoSt dzieriawit, pod warunkiern, ze warunki wypowiedzenia urnowy gwarantujq grninie 

rnotliwosi wejicia w kaidej chwili, w jak najkr6tszyrn czasie, na zasadzie wypowledzenia urnowy, 

kiedy bedzie koniecznogt realizacji inwestycji. 

Wigcej zapytari nie stwierdzono. 



Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz kabski poddal pod gtosowanie podjgcie uchwaty w sprawle 

wyraienia zgody na zawarcie koiejnej urnowy dzieriawy, ktbrej przedrniotern jest ta sarna 

nieruchomoit, z dotychczasowym dzieriawcq, druk nr 293. 

Gtosowanie: za - 20, przeciw - 0, ws t~yma l0  sic - 0. (Nle giosowal nleobecny na sesjl rany p. Jacek Baneckl) 

Uchwala zostala podj~ta  i otrzymala nr XXXWII/282/2017. (Zal. nr 14) 

12. Interpelacje I zapytania radnych. 
Migdzy sesjarni nie wptynqb pisernne interpelacje radnych. 

Radny Pan Lech Sur6wka: na odcinku od wodospadu do stadionu wycigto galezie drzew i to 

wszystko zostalo pozostawione. Pytano rnnie, czy jak przyjdq roztopy, to te gatgzie nie spowoduja 

spigtrzenia wody, sztuunej tamy i w ten sposbb nie bgdziemy mieli powodzi na wlasne iyaenle. 

Moina przypornnlei firrnie, ktbra dokonywala wycinki o usuniecie pozostawionych tam gatgzi. Sprawa 

druga to, na skrzytowaniu ul. Wiosennej i Objazdowej deweloper buduje trzy plgkne budynki, jako 

osiedle. Chciatern powiedziet w ramach inforrnacji dla radnych, i e  podobno na niemieckich, dawnych 

mapach jest taka duta czerwona strzalka - zakaz zabudowy, kierunek przewietrzania kotllny. 

W zwiqzku ze srnogiem, co jest tematern na czasie, te trzy budynki zamknq nam ostatniq drogg 

powietna do naszej kotllny. Na Wiosennej i Rodzinnej jest falowiec, pozostat taki jeden kawateczek, 

ktbry jest obecnie zabudowywany, ale firrna uzyskata zgodg, wiec buduje. 

Gtos zabrat V-ce Przewodniuqcy Pan Ryszard W6jcik: Panie Przewodnluqcy, Wysoka Rado, Panie 

Burmistrzu. Czuje siq zobowiqzany zapytat czy jest j u i  pornyst co do przyszlokci lokalu przy 

ul. Wojska Polskiego 14, o ktbry toczyt & dwudziestopigcioletni bbj. Ten pusty lokal zapewne teraz 

generuje koszty, a jest to ciekawa nieruchomoit. 

Odpowiedzi udziellt Pan Michat Piszko Burrnistrz Miasta: Panie Przewodniuqcy, Wysoka Rado. 

Wstgpny pomyst jest. Bqdzierny chcieli przeznaczyt ten lokal pod najern lub ewentualnle oddanie 

osobom, ktbre bgdq na 11Scie do przydzlalu. Na chwilg obecnq bgdziemy rnusieli przeprowadzit 

postqpowanle spadkowe zwiqzane z rnieniern, ktbre zostato pozostawione w tym lokalu przez osobg, 

kt6re go wueinlej  zajmowata. JeSll chodzi o pytanie drugie, radnego 'Lecha Surbwki, to sarn na nie 

odpowiedzial, natomlast odpowiadajqc na pierwsze pytanie radnego, to jestekrny w statyrn kontakcie 

z RZGW I podpytarny jak wyglqda ta sprawa. Te krzaki na pewno zostanq usunigte. 

Gtos zabrat radny Pan Stanislaw Ferenc, ktory poinformowat, ze lokal przy ul. Wojska Polsklego 

14 jest o powierzchni powyiej 80 m2 i zaproponowal, aby przeznaczyt go pod najem dla instytucji 

lub wystawik do sprzedaiy, co byloby najbardziej korzystne. 

Wiecej zapytari nie stwierdzono. 

13. Wnioski i o$wladuenia radnych. 

Gtos zabrat radny Pan Adam Kwas: 20 lat ternu Jerzy Giedroyc przyznat pisrnu ,,Ziemla Ktodzka" 

nagrodg przyjacibt, nagrodg politycznq i nagrodg kulturaln& za przeiamywanie barier 

transgranicznych. Przy okrqgtej roanicy naleiy przypornniet o zatoiycielach pisma. To dziala dalej, 

ale wczeiniej byto zauynem rnyili sarnorzqdowej i tutaj towarzyszyto pierwszyrn krokom naszego 

sarnorzqdu. Mielisrny przyjemnoit wspbtpracowat z radnyrn I kadencji, a mianowicie z Edwardern 

Osowskim, ktory zasluiyt sig temu pisrnu i byl jednym z wybitniejszych znawcbw naszych 



regionalnych spraw. Jego artykuty cytowali naukowcy, historycy, bowiern opisal wojng 

dyplomatyunqo Ziernig Klodzkq, ktbra byta poiniej tekstem irbdlowyrn i byta cytowana w kllkunasty 

powatnych periodykach. Kilkunastu naszych lokalnych autorbw prowadzilo tg gazetg. Do zaszczytbw 

doszliirny wspo+pracq, znajomosciami w sprawach polsko-ueskich. Jednyrn z wybitnych autorbw byl 

takte Daniel Udot, dziennikarz, wigzieh obozu w Dachau, ktbry zmarl 14 lat ternu. Mam nadzieje, t e  

bgdziemy czerpat z tradycji, tego periodyku i warto tutaj wspomniet, t e  byl to organ, ktbry byl 

instytucjq tquqcq wiele celbw, poglqdbw autorbw od skrajnej lewicy po radykalnq prawicg. Wydaje 

sig, i e  wypracowano rbwniez rnodus vivendis wspoliycia migdzy ludimi o bardzo rbtnych poglqdach 

co w dzisiejszych czasach mote prowokowat do refleksji nad tyrn, t e  jednak sig da I moina 

wspbtpracowat mimo, t e  poglqdy byty skrajnie rotne. Zachgcam do'uytania. Co prawda ,,Ziemia 

Klodzka" wychodzi teraz raz na kwartal i ma teraz charakter publikacji bardziej hlstorycznej, ale 

myilp, ze wiele ciekawych rzeuy rnozna sig z niej dowiedziet. 

Gtos zabral radny Pan Z b i ~ n i e w  Nowak: Panie Przewodniuqcy, Wysoka Rado. 7 lipca tego roku 

mlnie 20 lat od uasu, kiedy w Ktodzku wydarzyta sip wielka tragedia. My&, i e  jako radni 

powinnilmy sig zastanowid jak uparnigtnii: tq 20-tq rocznicg wydarzeh jakie miaty mlejsce w naszym 

mieicie. 

Przewodniagy Rady Pan Tomasz tabsk i :  wniosek zanotujemy i myilg, t e  trzeba bedzie slg nad 

nim pochylit. 

Wigcej wnioskbw I oiwiadczeri radnych nie stwierdzono, 

14. Sprawy r6ine. 
Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz i a b s k l  oddat gtos Panu Pawlowi Bednarzowi Prezesowi Zarzqdu 

Fundacji irn. Dobrego Pasterza z Sosnowca. 

PanU Pawlowi Bednarzowi: Witam Paristwa bardzo serdecznie. Chodzi o sprawg Domu Dziecka 

,,Maty i Duty". Chcialern Pahstwa poinformowat, bo to jest dla radnych bardzo wazne, zadatem sobie 

trud w interesie tych dzieci, teby tg sprawg bardzo dokladnie sprawdzit. Rozmawialem z katdym 

dzieckiem, z katdyrn wychowawq, bylem w rbinych placbwkach typu Sqd I na a y m  stangla sprawa, 

tebyfcie Paristwo wledzieli. Chodzi o to, ze na dzieri dzisiejszy wszystkie dzieci, ktbre sq w placbwce 

chcq w niej pozostat. Dzieci, ktbre wyjechaly z tej placowki, a z ktbrymi jeszcze w piqtek miatem 

moiliwost przeprowadzit rozmowp, t e i  wykazaly chgt pozostania tutaj. Najwatniejsza sprawa jest 

taka, i e  rozmawiatem z sgdziqsqdu Rodzinnego, ktbry oiwiaduyl, i e  jeteli Paristwo Majowiu i Pan 

Starosta zawrq ugodg, to on w ciqgu jednego dnia wyda postanowienie, ktbre mote wyglqdat w ten 

sposbb, t e  dzieci, kt6re chcq pozostat w tej placbwce zostanq, a dzleci, ktbre nie chcq w niej 

pozostat, bo bgdzie im lepiej w innej placbwce, to wyjadq. Dzisiaj byt trzeci raz, kledy bytem u Pana 

Starosty, teby powiedziet mu o tej moiliwo~ci. Dzisiaj nie byto Pana Starosty, byl Pan Plotr 

Marchewka i Pan Sekretarz, ktbrzy nie wykazali po raz trzeci chgci ugody. Plteczka jest tylko po 

stronie Starosty. Jeteli Paristwo macie moiliwosd, to porozrnawiajmy. Zakopcie te topory, tam jest 

pigtnaicioro dzieci. Marn do Pahstwa jedno pytanie. Jedno dziecko, ktbre ju t  wyjechalo 

z tego Domu Dziecka j u t  dokonato sarnookaleuenia. Te dzieci i y j q  pod wlelka presjq. Rozrnawlakrn 

dzislaj z matyrn dzieckiem, ktore nie poszto do szkoty, bo sig bato, ze zablorq go ze szkdy. Mam 

pytanie, kto weimie odpowiedzialnoli: za to, jeteli ktbrei dziecko zrobi sobie krzywdg? Kto weimle 

za to odpowiedzialnoit? Przyjechatem tutaj tylko po to, teby zadziatat w interesie dzlecl i z petnq 



odpowiedzialnoLciq, na podstawie fakt6w stwierdzarn, i e  nie ma woli ze strony Starostwa. 

Cale postanowienie Sqdu tarnie przepisy karne. W interesie tych dziecl ustalcie konsensus w tej 

sprawie i pornozcie Panu StaroLcie dojSt do porozurnienia, bo to sq nasze dzieci, nie grajrny tyrni 

dzietrni. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz h b s k i :  rnarn wraienie, i e  nie my powinnigrny byt  adresatern 

tego apelu, a Rada Powiatu. 

Glos zabrat radny Pan Damian &ak, cyt.: ,,Ja chcidem nawiqzat do poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

Protokbi juS przyjeiiSrny, ale w tyrn protokole brakowalo mi jednego punktu w r6tnych sprawach, 

to co Pan Pnewodniuqcy Rady schowat przed Radq Miejskq. To sq dokurnenty watne, albo bardzo 

waine. lak  wplywa skarga na uchwale Rady Miejskiej, to wypadaloby Radnych - zwlaszcza, i e  

24 rnielisrny sesje - powiadomlt o tyrn, t e  wptywa taka skarga. Kilka miesiecy ternu wplyneta skarga, 

to takie powiadornienie byto, sprawdzilem w protokole, bylo. Wplyngla tez taka, te2 pochwata tyrn 

razem dla nas, zwtaszcza dla Pani Skarbnik, od RIO, ze wszystko jest ok z uchwaiq budtetowq. TeF 

Pan Przewodniczqcy Rady, nawet narn nie przekazat takiej informacji, o ktbrej sie dowiedzleliSrny 

dopiero p6iniej. I teraz wracarn do takiej sprawy. Na skarge trzeba odpowiedziet. Skarga wptynea 

do Rady dwudziestego - do Rady Miejskiej. Pan Przewodniuqcy pigt dni przechowal tq skarge, 

dekretowat j q  dopiero dwudziestego piqtego, sesjg rnieliLmy dwudziestego uwartego 

stycznia, a zadekretowane jest dwudziestego piqtego stycznia. A tyrn sarnyrn RIO wplyneo 

dwudziestego trzeciego i zadekretowal dwudziestego czwartego, tzn., ze on rnusiat wiedzieb na temat 

tej skargi do Sqdu i chowat to przed narni. Nle wiern, czy Przewodniaqcy Rady w og61e powlnien 

takle rzeczy robit. l a  przeczytarn czyrn sig zajmuje przewodniuqcy rady wg ustawy: zadaniem 

przewodniczqcego rady jest wylqcznie organizacja pracy rady i prowadzenie obrad rady. Wszystko 

na ten temat. Chciatbyrn, ieby siq Pan Przewodniczqcy poprawit i nie robil dywersji. Przez to, f e  

rnarny opbinienie, jeszue Przewodniczqcy Rady nie powiedziai o tym, ale w przysztym tygodniu 

bgdzierny musieli sie spotkat na sesji - rnnle na sesji nie bgdzie - no i przyjqt tqskarge, bo prawnicy 

rnieli o pig6 dni mniej, wiedzqc jeszue, ze sesja bedzie dzisiaj przyspieszona dziewiqtego, pig6 dni 

rnniej pracy I dlatego nie rnamy dzisiaj tej uchwaty." 

Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz tabski, cyt.: ,,la rozurniern, i e  Pdn radny powiedzlal dokladnie 

to co chcial powiedzieO 

Radny Pan Damlan 6iak potwierdzil. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabski, cyt.: To pozwoli Pan radny, t e  odniosp sie do Paliskiej 

wypowiedzi po zatwierdzeniu protokolu z dzisiejszej sesji. Sprawy rbine, czy ktog z pahstwa radnych 

chce jeszcze zabrab gbs?" 

Radny Pan Damian dlak: Ja w innej sprawie, poniewaz na nastgpnej sesji nie bgde, a dotyczyt tej 

skargi i jestern tam wrnleszany, t e  nie powinienem glosowat za uchwatq d o t y u q q  E.Leclerca, to od 

razu powiern, takq necz. Przeaytalern takie jedno zdanie, kt6re jest bardzo dziwne: ,,O powiqzaniu 

ww. radnych z E.Leclerc w Klodzku, skariqcy dowiedzieli sig po wezwaniu Rady do usunigcia 

naruszeli, tyrn sarnyrn nie rnieli rnotliwofci podniesienia waeiniej  sprawy." Pod skargq m.in. 

upowainla do podpisania skargi Pan Stanistaw Wdk, z kt6ryrn nie raz rozrnawlakrn i on dobrre wie, 

i e  robie gazetki dla E.Leclerc i nie tylko on z Izby Przemyslowo-Handlowej, ale wiecej osbb wle 



> 

. . . . ~b Cym i dlatego uwatam, t e  to co jest w tej skardze napisane, to jest klamstwo i na pewno jakby Pan 

Wdk - nie wiem, czy jest taka procedura przed Sqdern - to nie potwierdzi tego, i e  nie wiedziat 

o tym prgdzej, i e  ja robig gazetki dla E.Leclerc. Patrzqc na to, to wtakcicielami budynku nie jest ani 

KkODZKODIS, an1 E.Leclerc tylko catkiem kto inny. A ja mam podpisanq umowg z KLODZKODIS, na 

realizacjg. Nie tylko z nimi, bo robig wigcej rzeczy reklamowych dia r6inych lnnych flrrn. Patrzqc na 

takie rzeczy, to jekli byloby to prawdq, to nie bede rnogt gtosowat nad.Studium, a NETGATE w ogble 

nie bgdzie gtosowat za niczyrn, bo rnajq kabel roztoiony chyba po catej Kotlinie. W przysztym tygodniu 

nie bgdzie mnie na sesji, bo rnam wyjazd. 

Przewodniaqcy Rady Pan Tomasz tabsk i :  Szanowni Paristwo, nawiqie do tej Informacji, ktbra 

podat w toku swojej wypowiedzl Pan radny Slak, i e  oczywikcie bedzierny zwotywat sesjg na przyszty 

czwartek, na tej sesji bgdzlerny rozpatrywat projekt uchwaty zwiqzany ze ztoionq skargq do Sqdu 

Adrninistracyjnego, na uchwatg tzw. E.Leclerc-owq. Bgdzie projekt uchwaly wraz z odpowiedziq na 

skargg. Proszg zanotowat termin, przyszty czwartek 16 lutego, godzina 14:OO. Porzqdek bgdp 

przedstawial Palistwu radnym w dniu jutrzejszyrn. 

Wlgcej gtos6w nie stwierdzono. 

45. Zakohczenie sesjl. 
Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz rabski zamknql obrady mbwiqc: ,,Zamykam obrady XXXVII I  sesji 

Rady Miejskiej w Ktodzku". 

Zakoliczenie sesji nastqpilo o godz. 15 :OO 


